
Styrelsemöte BK Tullbron 
 
Tid: 2024-09-18 
 
Plats: Styrelserummet Boulecenter Falkenberg 
 
Närvarande: Peter Gleisner ordf. 
     Lena Karlsson kassör 
     Barbro Gustafsson 
     Bengt-Åke Malmberg 
     Ing-Britt Pehrson 
     Anita Sjöqvist 
     2 st. tolkar 
 
 
§ 59 Mötets öppnade 
        Mötet öppnades av ordförande Peter Gleisner.  
 
§ 60 Val av sekreterare 
        Barbro Gustafsson valdes till att skriva dagens protokoll. 
 
§ 61 Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Bengt-Åke       
Malmberg. 
 

§ 62 Godkännande av dagens dagordning 
        Dagordningen godkändes. 
 
§ 63 Sisu informerar 
        Jan-Olof Johansson från Sisu informerade om 5 st. pilotprojekt och  
        om BK Tullbron önskar att Sisu ordnar med föreläsare eller har 
        önskemål om andra arrangemang – styrelsen tar ställning till 
        förslagen vid nästa styrelsemöte. 
 
§ 64 Föregående mötesprotokoll 
        Genomgång av föregående protokoll. 
        Ett förtydligande från föregående styrelsemöte gällande klubbens 
        Logotyp – den gällande är den som finns på vår hemsida och den 
        som Fingerprint har som kan tryckas på befintliga kläder. 
 
§ 65 Ekonomirapport 
        Lena Karlsson informerade om att vi har 57.388:- på bankkontot 
        och i kontantkassan finns det 5.000:-. Totalt 62.388:-. Av ”Återstart- 



         
        stödet” återstår 5.906:- och av ”Projektstödet” 5.585:-. 
 
§ 66 Medlemsinformation 

Ing-Britt Pehrson informerade om att BK Tullbron har ca 71 st.        
medlemmar (ej stödmedlemmar) 
 

 
§ 67 Information från Alliansstyrelsen 
        Peter Gleisner informerade om att seriespelet beräknas börja  
        den 18 okt. 16 lag är anmälda. Preliminärt datum för spel inomhus 
        är den 30 sep. Boulehallen kommer att vara stängd vecka 52 och  
        vecka 1 samt vecka 52 år 2025. Dessutom är hallen stängd den 1  
        och 2 nov. 2024. Falkenbergs Bouleallians har tackat ja till att 
        arrangera SPF:s förbundsmästerskap 2026. 
 
§ 68 Övriga frågor 
        Ing-Britt Pehrson informerade om tävlingslicenser och att ansökan  
        ska göras senast den 1 nov. Vidare föreslog Ing-Britt att vi bjuder in  
        valberedningen till vårt nästa styrelsemöte, vilket också beslutades 
        att vi gör. Peter informerade om ”Sparbanksdagen” som var både 
        bra och välbesökt – för tidigt att dra slutsatser om ”Sparbanks- 
        dagen” kommer att tillföra några nya medlemmar. På regelmötet 
        som Peter hade den 5 sep. var det sex deltagare. Peter 
        informerade även om sitt deltagande på HSBF:s nästa styrelse- 
        möte som representant för valberedningen i Hallands Bouleförbund. 
 
§ 69 Nästa möte 
        Det bestämdes att nästa styrelsemöte blir måndagen den 21 okt. 
        med början kl. 11:30. 
 
§ 70 Mötet avslutades 
        Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Barbro Gustafsson 
    Justeras 
 
 
Peter Gleisner   Bengt-Åke Malmberg 
Ordf.        


